

激光模切

Laser Die Cutting



更多资讯关注公众号
Stay updated by following
our official account



打开抖音扫一扫
抖音号: GOLDENLASER
Open TikTok to scan the QR

激光定制 金运智造
Laser Solutions Golden Innovation

武汉金运激光股份有限公司
WUHAN GOLDENLASER CO.,LTD

☎ 027-62943889

🌐 www.goldenlaser.net / www.goldenlaser.cc

✉ goldenlaser@goldenlaser.net

🏭 生产基地: 湖北省武汉市黄陂区横店街天量路金运激光智能制造产业园
Production Base: Golden Laser Industrial Park, Tianxing Road, Hengdian Street, Huangpi District, Wuhan City, Hubei Province

集团总部: 湖北省武汉市江夏区石排一路3号3楼金运激光大厦
Group Headquarters: Block 3, No.3, Shipai 1st Road, Jiangxia District, Wuhan City, Hubei Province

华南工艺技术中心: 广东省东莞市厚街镇自豪村深溪路39号厚街中心综合楼5楼505室

South China Process Technology Service Center: Room 505, 5/F, Houbo Center Complex, 39 Shenxi Road, Baihao Village, Houjie Town, Dongguan City, Guangdong Province

华东工艺技术中心: 上海市青浦区崧泽南路405号联东U谷2A502号

East China Process Technology Service Center: Room 2A502, U Valley, No. 405 Tuozong Road, Qingpu District, Shanghai

数字化激光应用解决方案提供商
Digital Laser Application Solution Provider

武汉金运激光股份有限公司
WUHAN GOLDENLASER CO., LTD
服务热线: 300220

02

复合型数码激光模切

Hybrid Digital Laser Die Cutter

LC-350F/LC-520F



设备尺寸Dimensions: 4.2m×1.5m×1.75m/4.9m×1.6m×1.88m

- 因设备升级, 外观与尺寸可能发生变化
Appearance and dimension may change due to upgrading

03

数码激光模切

Digital Laser Die Cutter

LC-350B/LC-520B



设备尺寸Dimensions: 4.2m×1.5m×1.75m/4.9m×1.6m×1.88m

- 因设备升级, 外观与尺寸可能发生变化
Appearance and dimension may change due to upgrading

产品介绍 Introduction

复合型数码激光模切系统, 可随时切换卷对卷和卷对片两种生产模式, 灵活制作不同规格的标签卷材和片材, 实现高速连续加工, 可轻松应对多样化订单, 满足各种标签生产需求。

The hybrid digital laser die cutting system can switch between roll-to-roll and roll-to-sheet production modes at any time, flexibly producing label rolls and sheets of different specifications. It enables high-speed continuous processing, easily handles diverse orders, and meets various label production needs.

设备特点 Features

- 能快速完成卷对卷到卷对片切割模式的转换, 极大缩短生产准备时间, 无缝衔接不同订单需求, 高效又省心。
The hybrid digital laser die cutting system can quickly switch between roll-to-roll and roll-to-sheet cutting modes, significantly reducing production preparation time and seamlessly meeting different order requirements, ensuring both efficiency and convenience.
- 切换过程无需复杂调试, 智能化程序自动适配两种切割模式, 轻松上手, 快速完成生产方式的转换, 提升整体作业效率。
The switching process requires no complex adjustments, as the intelligent program automatically adapts to both cutting modes. It is easy to operate, quickly completes the transition between production methods, and enhances overall operational efficiency.

主要应用 Applications



产品介绍 Introduction

数码激光模切系统LC-350B, 专为高品质标签量身定制。采用全封闭式设计, 安全环保。特别针对彩色标签, 边缘效果好, 无白边, 显著提升标签品质。

The digital laser die cutting system is tailor-made for high-quality labels. Featuring a fully enclosed design, it is safe and environmentally friendly. Specifically designed for colorful labels, it delivers excellent edge effects with no white borders, significantly enhancing label quality.

设备特点 Features

- 聚焦彩色标签, 满足高品质标签制作需求。
Focused on colorful labels to meet the requirements of high-quality label production.
- 采用封闭空间, 在保障操作人员安全的同时, 契合绿色生产理念。
Be designed as a full-enclosed space, it ensures the safety of operators while aligning with the concept of green production.

主要应用 Applications

